
 

Classified as Business 

 Mødereferat 
Bestyrelsesmøde den 18.10.2021 

  

 

Deltagere: 

 

Ella Olesen, Jytte Frøhlich, Helen Christensen, Arthur Petersen, Annie Petersen. 

 

1. Referat fra August 

OK 

2. Evaluering af afdelingsmødet 

Nabohjælp,  Ella tager fat i SØBO, vedr. Bestilling og placering af skilte. 

3. Skal vi indkalde til arbejdsdag. 

HedeDK.  Hvad står der i kontrakten vedr. Vedligehold. 

Bladene som ligger under hækkene, skal de egentlig fjernes? 

Vi er ikke helt tilfreds med græsklipningen! 

Hvor tit skal der egentlig klippes græs? 

Arthur henter et nyt ”juletræ”.  

Visne grene, Hvad med dem? – Prydkirsebær. 

Rhodedenronbedet, bliver ikke passet, er det HedeDK som skal passe dette? 

Kanten skal stikkes.  

Helen, Jytte og Ella vil hjælpe Rhondedenronbedet, så det bliver passet. 1. november kl 

1400. 

4. Evt. Brev til medlemmerne af afd. 108 

Afventer. 

5. Evt. 

Tage fat i Lone og Jørgen Kavsløkke 27,  mht. Om de kan komme rundt ved pladsen 

med trailerne. (Arthur) 

 

Det blev endvidere besluttet at det årlige honorar skal tilkomme vores formand, Ella 

Olesen. 

 

 

       

 

 

 

 

 


